
 
 

 

 

Szanowny Panie Prezesie, drodzy Przyjaciele z Polski, 

Dziś w trakcie Zwyczajnego Kongresu Polskiego Związku Kajakowego możemy uczcić 

sukcesy odniesione w roku 2016. Zdobycie dwóch medali na Igrzyskach Olimpijskich w Rio 

oraz doskonałe osiągnięcia młodych sportowców z Polski podczas ostatnich Mistrzostw Świata 

Juniorów oraz Mistrzostw Świata do lat 23 stanowią niezbity dowód na to, iż PZK to jedna z 

najprężniej działających organizacji na świecie.  

Równie dynamicznie i z korzyścią dla naszej dyscypliny sportu rozwija się współpraca 

pomiędzy PZK a pozostałymi związkami na całym świecie. Pod przewodnictwem Prezesa 

Józefa Bejnarowicza PZK zasłynął na całym świecie i jest cenionym partnerem w rozmowach  

o dalszym rozwoju kajakarstwa jako jednej z podstawowych dyscyplin olimpijskich. 

 

PZK stanowi wzór dla wszystkich innych związków pod względem działań sponsorskich  

i współpracy z partnerami biznesowymi. Rzadko która organizacja może poszczycić się tak 

doskonałymi wynikami, jeśli chodzi o wyszukiwanie sponsorów oraz prezentację naszej 

dyscypliny w kraju. Wizerunek PZK w Polsce również jest bardzo dobry i jest to efekt Państwa 

ciężkiej, uwieńczonej sukcesami pracy jako przedstawicieli czołowej dyscypliny olimpijskiej  

w Polsce. Muszę osobiście przyznać, że wiele się nauczyłem od Prezesa PZK, jeśli chodzi o 

sponsoring i prezentację.  

 

Pragnę życzyć Państwu wielu sukcesów podczas Zwyczajnego Kongresu i liczę na naszą 

dalszą, ścisłą współpracę, u której podstaw leży szacunek i miłość  

do kajakarstwa jako dyscypliny sportowej. 

 

Z poważaniem, 

Thomas Konietzko  

Niemiecka Federacja Kajakowa 
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